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PYTIAJARVEN KAUPUNKI
Kyläneuvosto

KYLÄNEUVOSTON KOKOUS

Aika: ti 7 .11.2023 klo 17 .30-19.09

Paikka: Hiiden-Orava,Huitukanniemi l8

pövrÄxrnn

Hiidenkylän kyläyhdistys ry
Jokikylä-Ruhkalan kyläyhdistys ry
Komun kyläyhdistys ry
Lamminahon kyläyhdistys ry
Liittoperän kylätoimikunta
Lohvan kyläyhdistys ry
Pyhäjärven Kolmikanta ry
Rannan Vire ry
Ruotasen kyläyhdistys ry
Pyhäjåirven kaupunkilkhall. edustaj a

Pyhäj åirven kaupunki/yhteisöasiamies, sihteeri
Pyhäj ärven kaupunki/talous- ja hallintoj ohtaj a

Hietakylän kyläyhdistys ry
Kuusenmäen kylätoimikunta
Suezin kylät
Vuohto-Niinimiiki kyläyhdistys ry

Läsnä:

poissa:

Raija Kinnunen, vpj.
Pirjo Kulju
Johanna Komu, puhjoht.
Erkki Manninen
MerjaNousiainen
Janne Kumpulainen
Tuija Vanha-aho
Martti Jauhiainen
Markku Lehtimäki
Teija Mykkiinen
Eeva Vaskilampi
Sari Nissilä
Riitta Kärkkäinen
Olavi Marin
Pentti Leskinen
Kalevi Lehtomäki

Kokouksen aluksi juotiin Kyläneuvoston 20-vuotis juhlakahvit.

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen
Puheenj ohtaj a avasi kokouksen j a toivotti o salli stuj at tervetulleeksi.

2. Pöytäkirjan tarkastajien valinta
Pöytäkirj antarkastaj iksi valittiin Markku Lehtimäki j a Erkki Manninen.

3. Kylien kehittämisavustusten määrärahaesitys vuoden 2024 talousarvioon ja
talousarviotavoitteiden tarkastelu
Vuonna 2023 kylien toiminta-avr"rstuksiin j a kylåineuvoston kokouksiin

osallistumiseen on varattu määrärahaa 3600 euroa ja kylien kehittämisavustuksiin

10 000 euroa. Yhteensä 13600 euroa.

Kyläneuvosto esitt?iä, että vuoden 2024 talousarvioon varataan kylien toiminta-

avustuksiin ja kyläneuvoston kokouksiin osallistumiseen 3600 euroa ja kylien

kehittåimisavustuksiin 10 000 euroa. Yhteensä 13 600 euroa.

Kylåineuvo sto tarkasteli myö s talousarvioon kirj attuj a tavoitteita kylåineuvo ston

osalta ja hyväksyi tavoitteet.
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Tämän vuoden avustusmåiärärahasta on jakamatta 3800 euroa. Jakamatta jäänyItä

rahaavoi hakea ma20.71.2023 mennessä. Lomakkeita voi tiedustella

yhteisöasiamiehelta.

4. Kyläneuvoston juhlavuoden huomioiminen

Kyliineuvosto täyttää tänä vuonna2} vuotta. Sihteeri esitteli kyliineuvoston 20-

vuotisesta toiminnast a tehty ä koontia.

Kyliineuvosto esittiiä, että kyliineuvoston toiminnasta tulisi juttu joulukuussa

ilmestyväiin kuntalaistiedotteeseen. Sihteeri kirjoittaa jutun kyläneuvoston

antamien evästysten pohjalta. Mietittiin myös voisiko kyläneuvostosta tehdä juttua

Pyhäj ärven Sanomiin. Sihteeri tiedustelee asiaa.

5. Valtuutettujen aloite: kyläkummitoiminta
Kaupunginvaltuustolle on jätetty 26.9.2022 aloite kyläkummitoiminnasta. Aloite

esiteltiin kokouksessa. Yhteisöasiamies on keskustellut ystävätoimintaa

järjestävien tahojen kanssa ystävätoiminnan tilanteesta Pyhäjärvellä. Tarvetta

ystävätoiminnalle on ja uusia vapaaehtoisia tarvitaan. Päätettiin lähteä

j ärj estämä?in ystävätoiminnan koulutus.

Kyläneuvostolta toivotaan apua muun muassa koulutuksen markkinointiin, jotta

saadaan aktivoitua koulutukseen ihmisiä eri puolilta Pyhäjärveä.

Alkuvuodesta2024 on myös tulossa yhdistystoiminnan esittelyn päivä. Tästä tulee

lisätietoa loppuvuodesta.

Kyläneuvosto pittiä tärkeänä ystävätoiminnan esiin nostamista ja
ystävätoimintakoulutuksen järjestämistä. Kyläneuvosto on valmis yhteistyöhön.

6. Palveluliikenteen tilannekatsaus
Talous- ja hallintojohtaja Sari Nissilä esitteli palveluliikenteen toimintaa.

Palveluliikenteen sopimus priättyy ja palveluliikenne tullaan kilpailuttamaan

kevåiän 2024 aikana.

Käytiin läpi palveluliikenteen tiimänhetkinen reitti j a toimintaperiaate.

Keskusteltiin aiheesta. Ehdotuksena tuli Nurmesperåin lisääminen

palveluliikenteen reittiin.

Kyllineuvosto pitiiä palveluliikenteen järjestämistä erittäin tåirkeänä palveluna.

Tiedottamista palveluliikenteestä tulee tehdä säännöllisesti. Kylåineuvosto

kannustaa myös kyliä tiedo ttamaan palveluliikenteen toiminnasta'
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7. Muut esille tulevat asiat

-Tiedoksi Avoimet joulukylät. Suomen kylät ry:llä on Avoimet joulukylät

kampanja. Lisätietoja kampanjasta löytyy https://suomenkylat.fi/avoimetjoulukylat

-Liittymien auraus. Kyläneuvosto esittiiä, että seuraavassa teiden aurauksen

kilpailutuksessa huomioidaan liittymien kohtien puhdistus. Liittymiin jliä tien

aurauksen jäljiltä lumivallia, jota etenkin iäkkäiden on hankala puhdistaa. Tiimä

hankaloittaa muun muassa kotihoidon ja ambulanssin påiäsyn kiinteistöön. On

olemassa erilaisia keinoja millä liittymän kohdalle tulevaa vallia ei muodostu

esimerkiksi käyttämällä aurauskalustossa takasiipeä tai muuttamalla auran kulmaa

liittymien kohdalla. Esitys saatetaan teknisille palveluille.

-Ehkäisevän päihdetyön viikko. Tä11ä viikolla vietetäiin ehkäisevän päihdetyön

viikkoa. Tapahtumat löytyvät tapahtumakalenterista. Tervetuloa tapahtumiin.

-Onko taajamassa toimintaa alakouluikäisille koulun jälkeen? Tai olisiko

jotain turvallista paikkaa mihin mennä? Toiminnalle olisi tarve koulupäivän

päättymisen ja illan harrastusten väliselle ajalle.

-Tapahtumat: Kaikille avoin isiinpäiväjuhla Hiiden-Oravassa su I 2. 1 I .

Tervetuloa.

8. Seuraavan kokouksen ajankohtaja paikka

Seuraava kokous pidetiiän tammikuussa. Paikaksi ehdotettiin kohtaamispaikkaa ja

Måkikylän monitoimitaloa.

9. Kokouksenpäättäminen
Puheenjohtaja kiitti kokouksesta japaätti kokouksen klo 19.09.

llähanrtaKomu
t/puheenjohtaja

- 
Markku Lehtimiiki
p öytäkirj antarkastaj a

Eeva Vaskilampi -

sihteeri

Erkki Manninen
pöytäkirj antarkastaj a


